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Abstract (en)
The device is provided with lead current terminals and a contact arrangement (6, 7) arranged on a support (5). The contact arrangement comprises
switching members with two cut off gaps. Each switching member is provided with at least two contact pieces (35, 36, 37; 55, 56, 57) displaceable
one towards the other under the action of an outer force so as to close the cut off spaces. The switching members are locked mechanically and/or
electrically with respect to each other so as to prevent the conduction of current during touching.

Abstract (de)
Die Anschlussvorrichtung weist Stromzuführungen und Kontaktanordnungen (6,7) auf, die in einem Kontaktträger (5) angeordnet sind. Die
Kontaktanordnungen (6,7) sind als Schaltkontaktanordnungen mit einer oder zwei Trennstrekken ausgebildet. Die Schaltkontaktanordnung ist
mit mindestens zwei Kontaktteilen (35, 36, 37; 55, 56, 57) versehen, die aufgrund einer äusseren Kraft, relativ zueinander bewegbar sind, um die
Trennstrecken zu schliessen. Die Schaltkontaktanordnungen sind mechanisch und/oder elektrisch gegeneinander verriegelt, um eine Stromleitung
bei Berührung zu verhindern.
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